
Woclawek, 06.03.20223r.

Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan
dr Marek llojtkowski
Preqydent Miasta llloclawek

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z proSb4 o dokonanie bie24cych napraw

ubytk6w w jezdni na skzyZowaniu - ulicy Reymonta z ulic4 Chmieln4.
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